
 

      

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας  
 

Θέμα: «Προσλήψεις Αναισθησιολόγων στα Δημόσια Νοσοκομεία» 
 

Το τελευταίο διάστημα πληθαίνουν τα δημοσιεύματα και οι καταγγελίες 
συλλόγων νοσοκομειακών ιατρών πανελλαδικά ότι υπάρχει μεγάλη έλλειψη 
αναισθησιολόγων στα νοσοκομεία της χώρας με αποτέλεσμα να 
υπολειτουργούν τα χειρουργεία.  

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί και το Βενιζέλειο Νοσοκομείο 
Ηρακλείου, όπου τα χειρουργεία κινδυνεύουν να αναστείλουν τη λειτουργία 
τους απουσία αναισθησιολόγου.  

Στις λίστες για χειρουργεία, που χρήζουν αναισθησιολόγο, του 
Βενιζελείου περιλαμβάνονται 2493 ασθενείς, με αποτέλεσμα η αναμονή να είναι 
πολύμηνη και να καθυστερεί η θεραπεία τους. 

Η Διοίκηση του νοσοκομείου συγκάλεσε σύσκεψη στις 21/9/2020 με 
στόχο να βρει μια άμεση λύση για να μη μειωθεί δραματικά ο αριθμός των 
τακτικών χειρουργείων. Τελικά κατέληξε στην προσωρινή λύση της 
μετακίνησης αναισθησιολόγου από το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών προς 
το χειρουργικό τμήμα μέχρι τέλος του μήνα, κάτι το οποίο ακόμα δεν έχει 
υλοποιηθεί μέχρι σήμερα. 

Σε όλη την περίοδο της πανδημίας δεν έγινε καμία πρόσληψη 
αναισθησιολόγου στο Νοσοκομείο, ενώ η κρίση για τη μοναδική θέση 
αναισθησιολόγου που προκηρύχθηκε στο Βενιζέλειο το Φλεβάρη (μετά από 
9μηνη καθυστέρηση) δεν έχει ολοκληρωθεί ακόμη. 

Επειδή, οι μετακινήσεις προσωπικού μεταξύ τμημάτων και δομών 
υγείας δεν λύνουν στην ουσία τα προβλήματα καθώς αποδυναμώνονται άλλα 
τμήματα των νοσοκομείων,  

Επειδή, η άμεση προκήρυξη μόνιμων θέσεων αναισθησιολόγων 
πανελλαδικά, αλλά και στο Βενιζέλειο και η ολοκλήρωση της πρόσληψης με 
ταχύτατες διαδικασίες είναι επιτακτική ανάγκη και λόγω των συνθηκών 

Επειδή, κάτω από τις παρούσες έκτακτες συνθήκες (πανδημία), η 
στελέχωση όλων των δημόσιων δομών Υγείας με το απαραίτητο μόνιμο ιατρικό 
προσωπικό, είναι επιβεβλημένη, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1)Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί ώστε τα δημόσια χειρουργεία της 
χώρας μας να συνεχίσουν απρόσκοπτα τη λειτουργία τους; 
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2)Πότε πρόκειται να ολοκληρωθεί η κρίση για τη μοναδική θέση 
αναισθησιολόγου που προκηρύχθηκε στο Βενιζέλειο το Φλεβάρη του 
2020; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Βαρδάκης Σωκράτης   
 

Αβραμάκης Ελευθέριος 
Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αλεξιάδης Τρύφων  
Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Γιαννούλης Χρήστος 
Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Γκιόλας Ιωάννης 
Δρίτσας Θεόδωρος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 
Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 
Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 
Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  
Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 
Παπανάτσιου Αικατερίνη 
Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 
Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σαντορινιός Νεκτάριος 
Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 
Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Σπίρτζης Χρήστος 
Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζάκρη Θεοδώρα 
Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 
Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 
Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 




